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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2015   § 109-120 
 

Tid: Tisdagen den 20 oktober  kl. 17.30–17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-10-23 
 

 

Emilia Bjuggren  Bo Sundin 

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 

 
 
 
Ärenden med personalrepresentation 
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§ 120 
Information och övriga frågor  
 
Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om nyttjandet av Stockholms Stadion från (M), (FP), 

(KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

C. Skrivelse - Skrivelse om nyttjandet av Stockholms Stadion 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 C. Skrivelse om nyttjandet av Stockholms stadion  
 

I oktober 2011 lämnade Alliansens in en gemensam skrivelse med uppdrag till 

idrottsförvaltningen om att öka antalet evenemang på Stockholms stadion i syfte att öka 

intäkterna när Djurgårdens IF Fotboll herrar lämnade Stadion för Tele 2 arena sommaren 

2013.  

 

Stockholms stadion är en klassisk idrottsarena med gamla anor och minnesvärda 

idrottögonblick, samtidigt är det också en arena med enorm potential för såväl breddidrott och 

idrottsutövande som för större evenemang. Stockholms stad har de senaste åren investerat 

tiotals miljoner i att renovera upp anläggningen och den är idag i gott skick. Därmed ser vi 

också att detta är en arena som har enorm potential för föreningsverksamhet, spontanidrott 

men även för större idrotts- och kulturevent som kan generera hyresintäkter.  

 

Dessvärre är nyttjandet av anläggningen begränsad, vilket innebär att anläggningen idag 

genererar driftkostnader som måste finansieras inom ram samtidigt som kostnaderna 

överskrider intäkterna. I praktiken innebär det att pengar som idrottsnämnden skulle kunna 

investera i kärnverksamheten istället går till att betala hyror för tomställda lokaler.  

 

Det tycker vi är olyckligt utifrån flera aspekter – dels eftersom Stadion förtjänar ett bättre 

nyttjande samtidigt som skattebetalarna förtjänar valuta och effektivitet för sina skattepengar.  

Med anledning av detta önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Hur ser beläggningen ut på Stockholms Stadion idag?  

2. I vilken utsträckning används arenan för bredd- och spontanidrott? 

3. Hur arbetar idrottsförvaltningen med att öka antalet evenemang och i förlängningen 

intäkter  

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 

 

 

  

Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  
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Mikael Valier (KD)    Mathias Mellgren (C) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 


